
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 5/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 131/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση α) καθορισμού ποσοστού καταβολής ετησίου 
τέλους πριν τη χορήγηση της άδειας, β) καθορισμού 
αριθμού δόσεων για τη χορήγηση άδειας χρήσης 
πεζοδρομίου και γ) χορήγησης άδειας χρήσης 
πεζοδρομίου στον Α.Γρίβα. 

Σήμερα 9 Μαρτίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 
συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 5-3-2015 γραπτή πρόσκληση του Αντιπροέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών 
Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  38 μέλη: 

                                    Παρόντες                                                                                 Απόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 
5) Β. Παπαδόπουλος, 6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 
8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 11)Γ.Σοφιανίδης, 12) 
Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15) Γ. 
Κάκαρης, 16)Μ. Παπαϊωάννου, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 
19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. Γαϊτάνου, 22) Ν. 
Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Κ.Καραπαναγιωτίδης, 25) Μ. 
Σουμελίδης, 26) Ν. Τσιαμήτρος, 27)Ζ.Πατσίκας, 28) Α. Καγκελίδης, 
29)Γ.Γουλτίδης, 30)Ι.Παπαγιάννης, 31)Η.Τσιφλίδης, 32)Σ.Ελευθεριάδου, 
33)Ν.Μπέκης, 34)Π.Παπαδίνα, 35)Α.Αποστολόπουλος, 36)Α.Μαρκούλης, 
37)Σ.Στουγιάννος, 38)Γ.Μελιόπουλος. 

Ι.Χειμώνας, Θ.Τέτος, 
Ι.Κυρατλίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Η. Μπατσαράς, 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. 
Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 
Γ.Μελιόπουλος, Ν.Μπέκης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 107/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Σ.Ελευθεριάδου. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 108/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, Γ.Μελιόπουλος, 
Ν.Μπέκης, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου, Σ.Ελευθεριάδου. 
4)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 109/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Σ.Στουγιάννος, Α.Μαρκούλης, 
Α.Καγκελίδης, Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Μ.Παπαϊωάννου. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 110/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου και προσήλθε η 
κ.Μ.Παπαϊωάννου 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 112/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Ν.Μπέκης, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης και προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 115/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Γ.Κάκαρης, Α.Αποστολόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 116/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Ορφανίδης 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 119/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Α.Αποστολόπουλος και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 124/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ν.Μπέκης 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 128/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 130/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Κάκαρης 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 131/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 132/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ν.Μωυσιάδης 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 136/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Γουλτίδης, Ζ.Πατσίκας. 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 24ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε 
υπόψη του συμβουλίου το από 20-2-2015 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών 
Στυλιανού Ασλάνογλου, που έχει ως εξής: 

Σας διαβιβάζουμε την από 19-2-2015  αίτηση του Γρίβα Αθανάσιου του Αστέριου,   με 
την οποία ζητά την έγκριση  άδειας χρήσης πεζοδρομίου, εμβαδού 15,07 τ.μ. , για την ανάπτυξη 
τραπεζοκαθισμάτων μπροστά από το  κατάστημά του, επί της οδού Κοντογεωργάκη 5 , 
καταβάλλοντας το 30% της συνολικής οφειλής και το υπόλοιπο σε δόσεις.    

Το συνολικό ποσό της οφειλής ανέρχεται στα 1356,30 €. Ήτοι (15,07 τ.μ. Χ 90€ /τ.μ.)             
Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 50 του Ν. 4257/2014  
Στο τέλος της περίπτωσης γ' της παρ. 3 του άρθρου 13 του από 20.10.1958 βασιλικού 

διατάγματος, όπως το άρθρο αυτό αντικαταστάθηκε με το άρθρο 3 του ν. 1080/1980 και όπως η 
περίπτωση γ' τροποποιήθηκε με την παρ. 3 του άρθρου 16 του ν. 3254/2004, προστίθενται εδάφια 
ως εξής: 

«Με όμοια απόφαση του δημοτικού συμβουλίου μπορεί να προβλέπεται η καταβολή του 
αναλογούντος τέλους εντός του έτους σε ισόποσες δόσεις χωρίς να απαιτείται η κατάθεση 
εγγυητικής επιστολής, εφόσον καταβληθεί από τον υπόχρεο, προ της παράδοσης της άδειας μέρος 
του τέλους. Με την απόφαση του δημοτικού συμβουλίου καθορίζεται το ποσοστό του ετήσιου 
τέλους που πρέπει να καταβληθεί προ της χορήγησης της άδειας, το οποίο σε κάθε περίπτωση δεν 
μπορεί να είναι μικρότερο από το τριάντα τοις εκατό (30%) της οφειλής και ο αριθμός των 
δόσεων για την εξόφληση του υπολειπόμενου ποσού. 

Η άδεια χορηγείται υπό την αίρεση εξόφλησης όλων των δόσεων εντός των τασσόμενων 
προθεσμιών, αναγραφομένης επί αυτής του αριθμού του γραμματίου είσπραξης που αντιστοιχεί 
στο ποσό που καταβλήθηκε προ της χορήγησής της, του αριθμού των δόσεων που απομένουν 
προς εξόφληση και των προθεσμιών καταβολής τους. Η εκπρόθεσμη καταβολή ή μη καταβολή 
έστω και μίας εκ των δόσεων συνεπάγεται αυτοδίκαια και χωρίς να απαιτείται άλλη διατύπωση 
ανάκληση της άδειας και αυθαίρετη χρήση του κοινόχρηστου χώρου εκ μέρους του υπόχρεου. 
Τυχόν ήδη καταβληθείσες δόσεις δεν επιστρέφονται. Για την πιστοποίηση της καταβολής των 
δόσεων ως ανωτέρω, η άδεια θεωρείται από το δήμο, αναγραφομένων επί αυτής των αριθμών των 
σχετικών γραμματίων είσπραξης.» 

Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Ασλάνογλου: Μέχρι σήμερα ίσχυε ότι για την άδεια χρήσης πεζοδρομίου την οποία 

ζητούσαν οι επαγγελματίες, θα έπρεπε να έχουν καταβάλει όλο το ποσό.  
Τώρα με αίτησή του ο κ.Γρίβας, ζητά να πληρώσει το 30% αυτού του ποσού. Βέβαια, αυτό 

βοηθάει και εμάς, διότι ας πούμε ότι πολλοί επαγγελματίες θα έπρεπε αυτά τα 2.000€ π.χ. να τα 
βρούνε από την αρχή της χρονιάς, ενώ τώρα θα μπορεί να καταβληθεί αυτό με δόσεις.  

Προτείνεται από την οικονομική υπηρεσία, ανάλογα με την ημερομηνία με την οποία 
προσέρχονται για να πληρώσουν, ώστε αν πληρώσουν μέχρι τις 31 Μαρτίου αυτό να καταβληθεί 
σε τρείς ισόποσες δόσεις, εάν τις αιτήσεις τις υποβάλανε μέχρι τις 31 Μαΐου σε δύο ισόποσες 
δόσεις των και πέρα από τις 31 Μαΐου, το ποσό αυτό θα καταβάλετε εξολοκλήρου. Το ποσοστό 
40% ισχύει σε όλες τις περιπτώσεις ακόμα και στην τελευταία.  

Εμείς, με απόφαση του Δ.Σ. μπορούμε το 30% να το κάνουμε 40% ή να μην το δεχτούμε 
καθόλου αλλά βοηθάει πάρα πολύ αυτό στη σχέση μας με τους πολίτες οι οποίοι κάνουν χρήση 
τραπεζοκαθισμάτων, επομένως για να είναι και αυτοί νόμιμοι από την αρχή και ο Δήμος να 
εισπράττει τα χρήματα, προτείνουμε κάτι τέτοιο.  

Δήμαρχος: Επειδή αυτό είναι το πρώτο θέμα που έρχεται έτσι, είναι σύμφωνα με τον 
καινούργιο Νόμο τον Ν.4257/2014 κι επειδή θα ακολουθήσουν προφανώς και άλλα παρόμοια 
θέματα αφού πλέον δεν είναι υποχρεωμένος ο καταστηματάρχης να πληρώνει εκ των προτέρων το 
σύνολο των χρημάτων, γι’ αυτό μας ζητήθηκε από την οικονομική υπηρεσία να περάσουμε έναν 
γενικότερο κανόνα, που είναι αυτός που είπε ο κ.Ασλάνογλου.  

Δηλαδή, 40% προκαταβολή και από εκεί και πέρα, ανάλογα με το πότε θα γίνει το αίτημα 
και πότε θα πληρωθεί η προκαταβολή, να γίνεται και η εξόφληση. Δηλαδή, μέχρι τέλος Μαρτίου 
40% προκαταβολή, τρείς δόσεις ανά δύο μήνες, από 1 Απριλίου ως 31 Μαΐου, 40% προκαταβολή, 
δύο δόσεις ανά δύο μήνες, σε κάθε περίπτωση η τελευταία δόση είναι 30 Σεπτεμβρίου για 
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προφανείς λόγους, για να θέλει ο καταστηματάρχης να είναι ανοιχτά τα τραπεζοκαθίσματα του 
και τότε.  

Η τελευταία περίπτωση είπαμε ότι είναι να πληρώνεται εφάπαξ το ποσό και αν έτσι γίνει, 
μετά την 1η Ιουνίου. Άρα λοιπόν, παίρνουμε μια συνολική απόφαση για να μην ξανάρθει 
παρόμοιο θέμα εδώ πέρα. 

Μπέκης: Πάρα πολύ σύντομα, εμείς θα το ψηφίσουμε αυτό. Θεωρούμε σημαντικό και 
σωστό να καταβάλλεται με δόσεις, έτσι για να διευκολύνονται όλες οι πλευρές, αλλά υπάρχει ένα 
τεράστιο θέμα στο ζήτημα της χρήσης των πεζοδρομίων. Δεν περιορίζονται στις άδειες που 
παίρνουνε και αυτό πρέπει να το δούμε συνολικά.  

Εγώ απευθύνομαι στον Δήμαρχο να έρθει σαν θέμα συνολικά, γιατί έρχεται η άνοιξη και 
οσονούπω θα αρχίσουν να βγαίνουν τραπεζάκια έξω και δεν θα υπάρχει χώρος για να κινούνται 
πεζοί και άτομα με ειδικές ανάγκες. 

Δήμαρχος: Κε Μπέκη, θα έρθει ο καινούργιος κανονισμός χρήσης κοινοχρήστων χώρων 
ούτως ή άλλως, περιμένουμε την απόφαση έγκρισης της Επιτροπής Διαβούλευσης, γιατί πρέπει να 
περάσει και από την Επιτροπή Διαβούλευσης ο κανονισμός και μετά να έρθει στο Δ.Σ. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 20-2-2015 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του αντιδημάρχου οικονομικών 
Στυλιανού Ασλάνογλου. 
2.- Την με αρ. πρωτ. 6918/19-2-2015 αίτηση του Α.Γρίβα. 
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του άρθρου 50 του 
Ν.4257/2014 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα  

 
Α) Καθορίζει το ποσοστό του ετήσιου τέλους που πρέπει να καταβληθεί προ της 

χορήγησης άδειας χρήσης κοινοχρήστων χώρων, σε 40% εκ της συνολικής οφειλής, εφ’ όσον το 
αναλογούν ποσό καταβληθεί μέχρι τις 31 Μαΐου του τρέχοντος έτους για το οποίο ζητείται η 
χορήγηση άδειας. 

Το υπολειπόμενο ποσό θα εξοφλείται: 
α) Σε τρεις (3) ισόποσες δόσεις, εφ’ όσον το 40% του συνολικού ποσού καταβάλλεται 

μέχρι τις 31 Μαρτίου, ήτοι:  
1.- 20% του υπολειπόμενου ποσού μέχρι τις 31 Μαΐου 
2.- 20% του υπολειπόμενου ποσού μέχρι τις 31 Ιουλίου και  
3.- 20% του υπολειπόμενου ποσού μέχρι τις 30 Σεπτεμβρίου 
β) Σε δύο (2) ισόποσες δόσεις, εφ’ όσον το 40% του συνολικού ποσού καταβάλλεται μέχρι 

τις 31 Μαΐου, ήτοι: 
1.- 30% του υπολειπόμενου ποσού μέχρι τις 31 Ιουλίου και  
2.- 30% του υπολειπόμενου ποσού μέχρι τις 30 Σεπτεμβρίου 
Β) Καθορίζει την εφ’ άπαξ καταβολή του συνολικού ποσού, για τη χορήγηση άδειας 

χρήσης κοινοχρήστων χώρων, εφ’ όσον το ποσό αυτό καταβληθεί μετά την 1η Ιουνίου του έτους 
για το οποίο ζητείται η χορήγηση άδειας. 

Γ) Η άδεια χορηγείται υπό την αίρεση εξόφλησης όλων των δόσεων εντός των 
τασσόμενων προθεσμιών, αναγραφομένης επί αυτής του αριθμού του γραμματίου είσπραξης που 
αντιστοιχεί στο ποσό που καταβλήθηκε πριν τη χορήγησή της, του αριθμού των δόσεων που 
απομένουν προς εξόφληση και των προθεσμιών καταβολής τους.  

Η εκπρόθεσμη καταβολή ή μη καταβολή έστω και μίας εκ των δόσεων συνεπάγεται 
αυτοδίκαια και χωρίς να απαιτείται άλλη διατύπωση ανάκληση της άδειας και αυθαίρετη χρήση 
του κοινόχρηστου χώρου εκ μέρους του υπόχρεου.  

Τυχόν ήδη καταβληθείσες δόσεις δεν επιστρέφονται.  
Για την πιστοποίηση της καταβολής των δόσεων ως ανωτέρω, η άδεια θεωρείται από το 

Δήμο, αναγραφομένων επί αυτής των αριθμών των σχετικών γραμματίων είσπραξης. 
Δ) Εγκρίνει τη χορήγηση άδειας χρήσης κοινοχρήστων χώρων στον Αθανάσιο Γρίβα του 

Αστερίου, σύμφωνα με τα ανωτέρω 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  131 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Γκόγκα  
Θ. Αγγελίνας  Χ. Κεχαΐδης  
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Α. Βοργιαζίδου  
Δ. Κουλουριώτης  Γ. Λιλιόπουλος  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Η. Μπατσαράς  
Σ. Διαμάντης  Ν. Αγγέλου  
Γ. Σοφιανίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Γ. Κάκαρης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Κ. Καραπαναγιωτίδης     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Α. Καγκελίδης     
Γ. Γουλτίδης     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-3-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

     ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Ν. Μπέκης 
Π. Παπαδίνα 
Α. Μαρκούλης 
Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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